
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľubica, Školská1, Ľubica 

dňa 23. júna 2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: M. Bilošová, Ing. M. Rontová 

Hostia: PaedDr. A. Fedorová, riaditeľka školy 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Úvod a privítanie 

2. Zápis do 1. ročníka 

3. Testovanie T5 – 2015 a T9, T4 - 2016 

4. Informácie o materiálno-technickom zabezpečení školy 

5. Koncepčný zámer rozvoja ZŠ v Ľubici na roky 2014 – 2019 

6. Vnútorný poriadok školy 

7. Oboznámenie so seminárom: Orgány školskej samosprávy 

8. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 

9. Záver 

 

 

Zápis priebehu zasadania: 

1. Predseda Rady školy privítal prítomných a oboznámil ich s programom. 

 

2. Pani riaditeľka informovala členov RŠ, že zápisu sa zúčastnilo 61 detí, z toho 3 majú odklad. 

Predpokladané triedy v nasledujúcom školskom roku sú jeden nultý a tri prvácke triedy. 

 

3. Pani riaditeľka oboznámila členov RŠ s výsledkami testovania piatakov v novembri 2015, 

deviatakov v apríli 2016 z matematiky a slovenského jazyka. Pani riaditeľka dodala fakt, že 

napriek príprave na vyučovacích hodinách, domácej príprave i matematických krúžkov, žiaci 

deviateho ročníka k príprave na úspešne absolvovanie testovania pristupovali ľahostajne. Pani 

riaditeľka dodala, že 4. mája sa konalo testovanie čitateľskej gramotnosti T4, ktorého 

výsledky budú zverejnené v decembri 2016. 

 

4. V rámci materiálno-technického zabezpečenia pani riaditeľka informovala o rekonštrukcii 

chemickej a biologickej učebne, ktoré už prebehli. V blízkej budúcnosti je v pláne úprava 

školskej jedálne ako aj tried. Vzhľadom na zvýšený vandalizmus nielen počas letných 

prázdnin, plánuje sa inštalácia vonkajšieho kamerového systému v objekte školy. Pani 

riaditeľka oboznámila členov aj s cenovou ponukou filtrácie školského bazéna. Do roku 2018 

sa plánuje aj s doplnením tried o interaktívne tabule a dataprojektory podľa disponibilných 

finančných prostriedkov.  

 

5. Pani riaditeľka oboznámila členov RŠ s plnením Koncepčného zámeru rozvoja ZŠ v Ľubici a 

prítomných informovala o tom, že aktívne sleduje výzvy, ktoré by prispeli k rozvoju školy, 

ako aj o tom, že niektoré úlohy materiálno-technického zabezpečenia sú už splnené. 



 

6. RŠ spolu s riaditeľkou školy prerokovali návrh nového vnútorného školského poriadku. Po 

diskusii členov sa prítomní zhodli na tom, že vstup detí do školy by mal byť o 7.35 hod., 

hlásenie neprítomnosti vyučujúceho na hodine by sa mal predĺžiť na 10 minút, diskutovalo sa 

aj o nosení a konzumácií energetických nápojov v škole.  

 

7. Predseda RŠ oboznámil členov o seminári konaného 10. mája 2016 v Prešove. Seminár bol 

zameraný na ustanovenia, činnosť a kompetencie orgánov školskej samosprávy. 

 

8. Predseda RŠ informoval o úspešnosti prijatia žiakov na stredné školy. Traja žiaci boli prijatí 

na gymnáziá, jeden žiak na umeleckú školu, dvaja na zdravotnícku školu, na ekonomické 

a obchodné SOŠ boli prijatí šiesti, na pedagogické školy dvaja, na technické a dopravné SOŠ  

siedmi, na ostatné SOŠ tridsaťdva a na praktické školy a odborné učilištia dvaja žiaci. Jeden 

žiak bude v pracovnom pomere, dvaja pokračujú na ZŠ v 9. ročníku a jedna žiačka je mimo 

SR. 

 

9. Predseda RŠ poďakoval prítomným za účasť a diskusiu a ukončil zasadnutie. 

 

Uznesenie:   

Rada školy vzala na vedomie zápis do 1. ročníka, výsledky T4, T5 a T9, materiálno-technické 

zabezpečenia, Koncepčný zámer rozvoja ZŠ v Ľubici na roky 2014 – 2019, Vnútorný 

poriadok školy a úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

 

 

Zapísala: Katarína Solárová  

Overila: Mgr. Daniela Šimoňáková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


